
Protokół Nr 8/2015 
z posiedzenia VIII Sesji Rady Gminy Obryte 

z dnia  28 sierpnia  2015 roku 
 
 
Rozpoczęcie posiedzenia – godz. 13.04. 
 
Proponowany porządek obrad: 
 

1. Otwarcie Sesji  i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z VII posiedzenia Sesji. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy. 
6. Ocena funkcjonowania Ośrodków Zdrowia na terenie gminy. 
7. Informacja o przygotowaniu placówek oświatowych do rozpoczęcia roku 

szkolnego 2015-2016. 
8. Ocena wykonania budżetu gminy  za I półrocze 2015 r.  
9. Informacja z realizacji zadań w zakresie gospodarki nieczystościami. 
10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr III/12/2014 Rady Gminy Obryte z 

dnia 29 grudnia 2014 r.  w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania  Problemów Alkoholowych oraz 
Przeciwdziałania Narkomanii na 2015 rok w gminie Obryte, 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Obryte. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Obryte na  
2015 r.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii w przedmiocie zmiany nazwy 
miejscowości „Sokołowo-Parcele” na nazwę „Sokołowo Parcele”.   

14. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
15. Wolne wnioski i informacje. 
16. Zakończenie obrad. 

 
 
Ad. 1. Otwarcie Sesji  i stwierdzenie prawomocności obrad . 
 

Otwarcia posiedzenia VIII Sesji Rady Gminy dokonał Pan Rafał Jackowski  –  
Przewodniczący Rady Gminy  Obryte. Powitał wszystkich obecnych na posiedzeniu . 
Następnie Przewodniczący Rady  Gminy stwierdził prawomocność obrad. Na stan 
15 radnych obecnych jest 14, co stanowi quorum do podejmowania decyzji i uchwał. 
Listy obecności radnych oraz  osób zaproszonych  stanowią załączniki do protokołu. 
 

Ad.2. Przyjęcie porządku obrad. 
 

P.Przew.RG – porządek obrad wszyscy radni otrzymali. Proszę o zgłaszanie uwag 
lub zmian do proponowanego porządku obrad . 
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Za przyjęciem porządku obrad   głosowało 14 radnych (100% obecnych). 
 
Porządek obrad   został przyjęty. 
 
Ad.3. Przyjęcie protokołu z  VII posiedzenia Sesji. 
 
P.Przew.RG – protokół z VII posiedzenia Sesji był wyłożony  do wglądu.  
Uwag nie wniesiono. 
Za przyjęciem protokołu z  VII  posiedzenia Sesji  głosowało 14 radnych(100% 
obecnych) . 
 
Protokół z VII posiedzenia Sesji Rady Gminy został przyjęty . 
 

Ad.4. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom:  
P.Falba – w Sadykrzu zabrakło środków z funduszu sołeckiego na dokończenie 
rowu. Około 50 m zostało do zrobienia. Co dalej z tym będzie. 
 

Ad.5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy.  
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom:  
P.Wójt – przedstawię sprawozdanie z działalności za okres od 22 czerwca do dnia 
dzisiejszego. W tym czasie odbyła się sesja w trybie pilnym, która była zwołana w 
związku z realizacją zadań inwestycyjnych. Był to okres wakacyjny, ale w tym czasie 
w samorządach jest najwięcej pracy.  
1) Rozpoczęliśmy realizację funduszu sołeckiego. Na fundusz sołecki było 
przekazane 245.000 zł, po zrealizowaniu wszystkich zadań będzie nas kosztował 
około 300.000 zł. W 13 sołectwach była naprawa nawierzchni żwirowej za około 
135.000 zł , materiał na te drogi był dobry, razem to było 272 kursy. W  3     
sołectwach : Obryte, Gródek i Ciółkowo Rządowe była kładziona kostka brukowa.  
W  2 sołectwach : Sadykierz i Wielgolas były naprawiane rowy. Zostało do zrobienia 
ogrodzenie w Bartodziejach i ogrodzenie w Ciółkowie. 
2) Sala gimnastyczna jest oddana do użytku, zapłacona i rozliczona, 
3) Droga Tocznabiel – koszt tej drogi to było ok. 860.000 zł, szerokość drogi 5 m, 
długość 1580 m. W przetargu to zadanie poszło za kwotę 501.000 zł. Wygrała firma 
Pana Kaczmarczyka. W najbliższych dniach ma być ta droga robiona. Pieniądze, 
które zostały z tej drogi przeniesiemy na drogę Sokołowo Parcele-Ulaski-Ciółkowo 
Rządowe, ponieważ otrzymaliśmy na tą drogę dofinansowanie w kwocie 70.000 zł. 
Kosztorys tej drogi był na 520.000 zł. Dofinansowanie dostaniemy tylko wtedy, gdy 
zrealizujemy całość zadania. Ogłosiliśmy przetarg na tą drogę i żwirowanie poszło 
za 195.000 zł. 
4) Wykonaliśmy też mostek w Ciółkowie , 
5) Musieliśmy wykonać utwardzenie placu przy ZPO w Obrytem w związku z 
oddaniem do użytku Sali gimnastycznej. 
Na dzień dzisiejszy to ponad 1,5 mln zł na inwestycje wydaliśmy, ponadto ok. 
200.000 zł odsetek musimy spłacać. 
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Jest projekt Ministerstwa Rolnictwa, żeby składać wnioski o dofinansowanie do  
budowy dróg. Jeżeli to wejdzie, to będziemy próbować to realizować. Przynajmniej 
musimy zaplanować jedną drogę relacji Sokołowo Parcele-Ulaski- Gródek k. Pana 
Raniszewskiego, bo tam więcej mieszkańców skorzysta z tej drogi. Na budowę drogi 
powyżej 1 km musi być pozwolenie na budowę, pojadę do Starostwa i będziemy 
uzgadniać, jak ta drogę zaplanować . Później byśmy robili już tylko takie krótkie 
odcinki dróg gminnych. Mieliśmy jeszcze zaplanowane ogrzewanie GOK-u w 
Obrytem. Jeżeli w tym roku nie uda nam się zrobić  ogrzewania, to w przyszłym na 
pewno je zrobimy. Będziemy też składać wnioski do Zielonych Mostów Narwi na 
zadania realizowane w przedziale 6-letnim.  
Chcę powiedzieć, że nasza praca na rzecz gminy została zauważona , ponieważ 
jesteśmy zgłoszeni do medalu na „Budowniczy Polskiego Sportu” za wykonanie Sali 
gimnastycznej w Obrytem. Ponadto zakwalifikowaliśmy się do plebiscytu „Orły 
polskiego samorządu”. Te wyróżnienia utwierdzają mnie w tym, że te kierunki i 
działania, które podjęliśmy , przyniosły jakiś efekt. Zahamowaliśmy branie kredytów 
i wyszliśmy trochę do przodu. To nie jest tylko moja zasługa, ale również Rady, 
sołtysów i pracowników gminy. Te kierunki działania będziemy utrzymywać, 
będziemy realizować drogi, jakieś niewielkie odcinki sieci wodociągowej. 
P.Osęka- sołtys wsi Sokołowo Włościańskie- droga od Sokołowa w kierunku Plewicy 
wymaga remontu, żeby było połączenie z gminą Rząśnik. 
P.Wójt – z funduszu sołeckiego miało być posypane na ten odcinek drogi. 
P.Osęka – fundusz sołecki poszedł na inne odcinki dróg. 
P.Wójt – ja nie ingerowałem w fundusz sołecki. 
P.Linka – czy będziemy realizować kopanie rowów w Zambskach, które było zaczęte 
i jest nie skończone. Ponadto trzeba zrobić przepust w Zambskach. 
P.Wójt – o wszystkim wiem i pamiętam. W tym roku jest sucho , dużo zadań 
koparka robi z funduszu sołeckiego. Jak będą środki i czas nam pozwoli, to 
będziemy robić. Na pewno część tych newralgicznych odcinków będziemy 
wykonywać. 
 
Ad.6. Ocena funkcjonowania Ośrodków Zdrowia na terenie gminy. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom:  
P.Dr Mikuś- NZOZ „Dar-Med” – przedstawił informację na temat pracy Ośrodka 
Zdrowia w Obrytem 47, która stanowi załącznik do protokołu. 
P.Sekretarz – na terenie naszej gminy działają dwa niepubliczne zakłady opieki 
zdrowotnej .Pani dr Kucypera złożyła informację pisemną o działalności   Ośrodka. 
Następnie P.Sekretarz przedstawił powyższą  informację z działalności Ośrodka, 
która stanowi załącznik do protokołu. 
Uwag do pracy Ośrodków Zdrowia na terenie gminy nie zgłoszono. 
Następnie P.Wiceprzew. RG odczytał pismo ze Szpitala Powiatowego Gajda-Med Sp.      
z o.o., które stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
Ad.7. Informacja o przygotowaniu placówek oświatowych do rozpoczęcia roku 
szkolnego 2015-2016. 
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P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom:  
P.Wójt – wszystkie placówki oświatowe są przygotowane do rozpoczęcia roku 
szkolnego . Dużych zadań inwestycyjnych nie było robionych w tych  placówkach. 
W okresie wakacji były tylko przeprowadzane drobne prace malarskie sposobem 
gospodarczym, tylko farbę kupowaliśmy a pracownicy malowali sale lekcyjne. Tylko 
w Gródku i w Zambskach był wynajęty malarz do pomalowania tych małych sal 
gimnastycznych. Jeśli chodzi o demografię w naszych szkołach, to przedstawia się w 
sposób następujący: 
W roku szkolnym 2014/2015 w szkole podstawowej we wszystkich filiach było 278 
dzieci plus 3 osoby – oddział specjalny w Gródku, natomiast w Gimnazjum było 179 
uczniów czyli razem 457 plus 3 osoby. 
W roku szkolnym 2015/2016 w gimnazjum wypadła jedna klasa i zostało 8 
oddziałów, natomiast w szkole podstawowej jest trochę lepiej, bo jest 294 dzieci i 4 
osoby – oddział specjalny. W oddziale specjalnym tylko jedna osoba zostanie, 
pozostałe dzieci przejdą do Ośrodka w Pułtusku. Razem to jest 455 dzieci plus 1 
osoba- oddział specjalny. Trochę ten spadek liczby dzieci się zahamował. Wypadła 
nam klasa „0”. 
 
Uwag ani pytań nie wniesiono. 
 
Ad.8. Ocena wykonania budżetu gminy  za I półrocze 2015 r.  
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom:  
P.Skarbnik – Na dzień 30 czerwca 2015 roku  budżet Gminy Obryte wynosił: 
Dochody- 15.921.210,41 zł,  
dochody bieżące -  14.346.150,41  zł, 
dochody majątkowe - 1.575.060,00 zł, 
Wydatki bieżące - 13.638.507,95 zł, 
Wydatki majątkowe -  2.732.702,20 zł. 
Wykonanie budżetu Gminy Obryte na dzień 30 czerwca 2015 r. przedstawia się 
następująco: 
Dochody w wysokości – 8.009.792,26  zł, co stanowi 50,31 % planu budżetu, 
dochody bieżące – 7.951.462,26  zł, co stanowi  55,43% planu, 
dochody majątkowe – 58.330,00  zł, co stanowi 3,70% planu. 
Wydatki bieżące w wysokości – 6.824.087,80 zł, co stanowi 50,04 % planu, 
Wydatki majątkowe w wysokości – 572.389,72  zł, co stanowi 20,95 % planu, 
Planowany deficyt budżetu – 449.999,74 zł. 
Realizacja przychodów i rozchodów Budżetu Gminy Obryte na dzień 30 czerwca 
2015 r. przedstawia się następująco: 
Plan przychodów wynosi:   849.999,74 zł – wolne środki, o których mowa w art. 217 
ust.2 pkt 6 ufp, w tym:  
-  449.999,74 zł  na  pokrycie planowanego deficytu budżetu, 
-  400.000,00 zł  na wykup obligacji komunalnych wyemitowanych w latach 
ubiegłych. 
Plan rozchodów wynosi: 400.000,00 zł i został wykonany w wysokości 0,00 zł. 
Wykonanie  rozchodów przypada na II półrocze bieżącego roku. Planowane 
rozchody dotyczą wykupu obligacji komunalnych. 
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Zadłużenie Gminy na dzień  30.06.2015 roku  wynosi: 4.890.000,00 zł, w tym: 
- obligacje komunalne – 4.890.000,00 zł. 
Poziom zadłużenia w stosunku do planowanych dochodów wynosi: 30,71%. 
Zobowiązania na dzień 30 czerwca 2015 r. wyniosły: 1.128.972,44 zł. Są to 
zobowiązania, których termin płatności przypada na II półrocze bieżącego roku. 
Ww. zobowiązania nie są zobowiązaniami wymagalnymi.   
Na obsługę długu publicznego wydatkowano 93.001,98 zł, co stanowi  1,26 % 
wykonanych wydatków ogółem. 
Na dzień 30 czerwca 2015 roku nie udzielono poręczeń i gwarancji. 
Należności wymagalne stanowią kwotę: 513.097,80 zł 
 
Wydatki inwestycyjne Gminy Obryte w I półroczu 2015 r. zaplanowano na:  
1)Zakup koparko-ładowarki na potrzeby bieżącego utrzymania dróg gminnych, plan 
100.000,00 zł; poniesiono wydatki w kwocie: 97.908,00 zł. 
2)Przebudowa drogi gminnej dojazdowej w miejscowości Tocznabiel, plan: 
869.000,00 zł, 
3)Przebudowa drogi gminnej Ciółkowo Rządowe - Ulaski-Sokołowo - Parcele, plan: 
140.000,00 zł, 
4) Zakup samochodu służbowego na potrzeby Urzędu Gminy, plan: 9.500,00 zł, 
poniesiono wydatki w kwocie: 9.500,00 zł, 
5)Modernizacja kotłowni w Zespole Placówek Oświatowych w Obrytem, plan: 
2.500,00zł, realizacja: 2.460,00 zł, 
6) Utwardzenie placu z kostki brukowej przed budynkiem Zespołu Placówek 
Oświatowych w Obrytem, plan: 20.000,00 zł, realizacja: 20.000,00 zł,  
7)Wykonanie centralnego ogrzewania w budynku Gminnego Ośrodka Kultury w 
Obrytem, plan: 120.000,00 zł, realizacja: 4.475,97 zł, 
8)Budowa Sali Gimnastycznej przy Zespole Placówek Oświatowych w Obrytem. 
Zadanie umieszczone w przedsięwzięciach wieloletnich - środki zaplanowane na rok 
2015 – 1.382.150,00  zł. Pomoc z Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej ogółem: 
1.500.000,00 zł, w tym na 2015 rok w kwocie: 900.000,00 zł. Na dzień 30 czerwca 
poniesiono wydatki w kwocie: 431.111,18 zł. 
 
Ponadto w 2015 r. realizowany jest fundusz sołecki, w ramach którego zaplanowano 
wydatki majątkowe w łącznej kwocie: 82.618,33 zł oraz wydatki bieżące na 
kwotę:162.543,06 zł. 
Łącznie wartość zadań realizowanych w ramach funduszu sołeckiego wynosi 
245.161,30 zł, na dzień 30 czerwca 2015 r. zrealizowano wydatki w wysokości: 
27.226,93 zł. Wydatki majątkowe ogółem 572.389,72 zł, co stanowi 20,95 % planu. 
 
Pytań ani uwag do realizacji budżetu gminy za I półrocze 2015 roku nie wniesiono. 
 
Ad.9. Informacja z realizacji zadań w zakresie gospodarki nieczystościami. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom:  
P.Dyga T. - gospodarkę nieczystościami można podzielić na dwie zasadnicze 
kategorie: odpady stałe czyli komunalne i odpady ciekłe czyli ścieki. 
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Już ponad 2 lata  tj. od 1 lipca 2013 roku funkcjonuje nowy system odbioru odpadów 
komunalnych od mieszkańców stale zamieszkałych. 
Odpady stałe zarówno zmieszane jak i segregowane są odbierane 1 raz w miesiącu tj. 
w 3 czwartek każdego miesiąca ,  a trzy razy w roku są zbierane odpady 
wielkogabarytowe tj. w marcu, sierpniu i listopadzie. 
Odbiór odpadów prowadzi firma MPK Ostrołęka z którą jest zawarta umowa na 17 
m-cy tj. do 1 sierpnia 2015 roku do 31.12.2016 r. za kwotę 31.000 zł miesięczne. 
W ramach umowy firma ta zapewnia pojemniki oraz worki na odpady segregowane. 
Opłaty za odpady od gospodarstw domowych są wnoszone co miesiąc do 20 dnia 
każdego miesiąca w kwotach 35 zł za odpady zmieszane oraz 27 zł za odpady 
segregowane , a dla osób samotnych stawki są pomniejszone o 50 % tj. 17,50zł lub 
13,50 zł. 
 Na terenu gminy Obryte obecnie 1042 gospodarstw domowych jest objęte tym 
systemem , z czego 521 gospodarstw oddaje odpady zmieszane i 521 gospodarstw 
odpady segreguje . Obecnie  wiele osób przepisuje się na segregowane odpady. 
Jest założony punkt selektywnej zbiórki odpadów komunalnych tzw. PSZOK na 
terenie byłego SKR w Obrytem ,gdzie można przywozić odpady segregowane  oraz 
odpady niebezpieczne takie jak:  farby, tusze, baterie, akumulatory, zużyte opony i 
zużyty sprzęt elektryczny i elektroniczny. 
Według sprawozdań w 2014 roku ogółem z terenu gminy Obryte zostało odebranych  
377 ton odpadów zmieszanych  i 61 ton odpadów segregowanych w tym : 5 t 
opakowania z papieru i tektury, 45 t opakowania z tworzyw sztucznych, 8 t 
odpadów  z metalu ,3 t odpadów ze szkła  .                                     
Dla posesji gdzie nie są na stałe zameldowani mieszkańcy tzn. sklepy. szkoły, 
cmentarze. domki letniskowe, firmy, zakłady obowiązuje nadal stary system odbioru 
odpadów tj. na podstawie umowy cywilnej zawartej z firmą prowadzącą odbiór 
odpadów. 
Na 24 miejscowości  w gminie Obryte  tylko 5 ma kanalizację sanitarną,  zaś w 19 
wsiach ścieki są gromadzone w szambach  przydomowych. 
Aktualnie  tylko jedna firma  ma decyzję Wójta zezwalającą na odbiór ścieków od 
mieszkańców gminy Obryte.  . Jest to firma RENMARK    Marek Dąbrowski z 
Pułtuska , która  świadczy  usługi wywozu ścieków. Większość gospodarstw używa  
beczkowozów  od rolników do wywozu ścieków. Na oczyszczalni w Psarach jest 
punkt zlewny , gdzie można przywieźć ścieki beczkowozem w ilości do 12 m3 na 
dobę ,  ale w minionym roku bardzo mało osób z tego punktu korzystało. 
W 5 wsiach Gminy Obryte funkcjonuje kanalizacja sanitarna tj, Obryte, Psary, 
Gródek Rządowy i Nowy oraz Sadykierz co stanowi  52 % wszystkich mieszkańców 
( 4941 osób-cała gmina  a w tych 5 wsiach jest 2.573 osoby) 
We wsi Sadykierz na 53 wykonane przyłącza kanalizacyjne do tej pory podłączyło 
się 34 osób tj. 64 % a, jeszcze 36 % jakoś nie może się przekonać do korzystania 
kanalizacji i opłat    ( pracownicy Urzędu co  3 m-ce  spisują wodę i przekonują 
mieszkańców Sadykrza do korzystania z kanalizacji). 
P.Borczyński – o ile wzrosła ilość śmieci w stosunku do ubiegłych lat. 
P.Dyga T- było dużo mniej , ponieważ wcześniej  było ok. 200 ton a teraz jest 400 ton. 
P.Borczyński – dlatego też wzrosła stawka za śmieci. 
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Ad.10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr III/12/2014 Rady Gminy Obryte 
z dnia 29 grudnia 2014 r.  w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki 
i Rozwiązywania  Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 
na 2015 rok w gminie Obryte. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Skarbnik – zmiany w uchwale wynikają z przesunięć pomiędzy poszczególnymi 
punktami harmonogramu wydatków. Kwota wydatków i dochodów nie zmienia się. 
Środki zostały przesunięte na koszty leczenia i realizację alternatywnych form 
spędzania czasu wolnego dla dzieci i młodzieży oraz zakup materiałów biurowych i 
wyposażenia. Zmniejszono środki na koszty terapii oraz środki na szkolenia 
sprzedawców alkoholu. 
P.Przew.RG- proszę o stanowiska komisji w sprawie  omawianej uchwały. 
P.Mroczkowski – Komisja Oświaty jest  za podjęciem uchwały. 
P.Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 
P.Karczewska – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem tej uchwały. 
P.Świdwa – Komisja ds. Rolnictwa jest za podjęciem uchwały. 
Uwag ani pytań nie zgłoszono. 
P.Przew.RG poprosił Panią Skarbnik o odczytanie uchwały w w/w sprawie. 
P.Skarbnik odczytała uchwałę w w/w sprawie. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, przeciw i wstrzymujących nie było       
(1 osoba nieobecna w chwili głosowania). 
 

Uchwała Nr VIII/51/2015  zmieniająca uchwałę Nr III/12/2014 Rady Gminy Obryte 
z dnia 29 grudnia 2014 r. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania  Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 
2015 rok w gminie Obryte została podjęta. 
 
Ad.11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Obryte. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Skarbnik – zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej dotyczą roku 2015 i są 
konsekwencją zmian wprowadzonych do uchwały budżetowej, także jest ona 
odzwierciedleniem zmian ,które przedstawiałam przy zmianie uchwały budżetowej. 
P.Przew.RG – proszę Przewodniczących komisji o przedstawienie  stanowisk             
w sprawie projektu  omawianej uchwały. 
P.Mroczkowski – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Spraw Socjalnych  
jest za podjęciem uchwały. 
P.Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 
P.Świdwa – Komisja ds. Rolnictwa jest za podjęciem omawianej uchwały. 
P.Karczewska – Komisja Budżetowo-Gospodarcza i Planowania Przestrzennego jest 
za podjęciem uchwały. 
Pytań ani uwag nie zgłoszono. 
P.Przew.RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
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Za podjęciem przedstawionej uchwały głosowało 13 radnych, przeciw i 
wstrzymujących nie było (1 osoba nieobecna w chwili głosowania). 
 
Uchwała Nr VIII/52/2015 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Obryte  została podjęta. 
 
Ad.12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Obryte 
na  2015 r.  
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Skarbnik – wszystkie zmiany w budżecie były omawiane szczegółowo na 
komisjach Rady Gminy. Proszę o pytania. Odnośnie wydatków majątkowych 
zaplanowano wydatki na wykonanie projektu na przebudowę drogi gminnej 
Sokołowo Parcele-Ulaski-Gródek Nowy w kwocie 30.000 zł oraz zmniejszono plan 
wydatków na przebudowę drogi gminnej Ciółkowo Rządowe-Ulaski-Sokołowo 
Parcele o 320.000 zł, na powyższą inwestycję zaplanowano środki w wysokości 
200.000 zł w związku z rozstrzygniętym przetargiem na kwotę 195.000 zł. Planowany 
deficyt wynosi 236.691,46 zł, przychody stanowią kwotę 636.691,46 zł .  
P.Przew.RG- proszę o stanowiska komisji w sprawie projektu omawianej uchwały. 
P.Mroczkowski – Komisja Oświaty jednogłośnie jest za podjęciem uchwały. 
P.Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 
P.Karczewska – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem tej uchwały. 
P.Świdwa – Komisja ds. Rolnictwa jest za podjęciem uchwały. 
Uwag ani pytań nie zgłoszono. 
P.Przew.RG poprosił Panią Skarbnik o odczytanie uchwały w w/w sprawie. 
P.Skarbnik odczytała uchwałę w w/w sprawie. 
Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, przeciw i wstrzymujących  nie było (1 
osoba nieobecna w chwili głosowania). 
 

Uchwała Nr VIII/53/2015  w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Obryte 
na  2015 r. została podjęta. 
 
Ad.13 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii w przedmiocie zmiany nazwy 
miejscowości „Sokołowo-Parcele” na nazwę „Sokołowo Parcele”.    
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Wójt- to już 3 uchwała, gdzie prostujemy nazwę miejscowości w naszej gminie. Był 
Gródek Nowy, były Zambski Stare a teraz jest Sokołowo Parcele. W naszej gminie 
używamy nazwy Sokołowo Parcele bez kreski i tak chcemy, żeby było. Być może 
ktoś podał nazwę Sokołowo-Parcele i teraz przy okazji wyborów ten błąd wynikł, 
dlatego musimy go sprostować. 
P.Przew.RG- proszę o stanowiska komisji w sprawie projektu omawianej uchwały. 
P.Mroczkowski – Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 
P.Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały, 
P.Karczewska  – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem omawianej 
uchwały. 
P.Świdwa – Komisja ds. Rolnictwa jest za podjęciem uchwały . 
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Pytań ani uwag nie zgłoszono. 
 
P.Przew.RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, przeciw i wstrzymujących nie było (1 
osoba nieobecna w chwili głosowania). 
 
Uchwała Nr VIII/54/2015 w sprawie wyrażenia opinii w przedmiocie zmiany 
nazwy miejscowości „Sokołowo-Parcele” na nazwę „Sokołowo Parcele” została 
podjęta. 
 
Ad.14. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Wójt – odnośnie zapytania P.Falby) w ramach funduszu sołeckiego planujemy 
sobie wykonać jakieś prace pod kwotę , która nam przysługuje. Każde sołectwo za tą 
kwotę chciałoby wykonać jak najwięcej. Na większe zadania ogłaszaliśmy przetarg, 
natomiast na mniejsze tylko składaliśmy zapytanie o cenę, bo na to pozwala prawo 
zamówień publicznych. W Sadykrzu z tej kwoty 13.600 zł było wykonane z ażuru 
betonowego 80 m2  plus robocizna, zasypanie tłuczniem oraz Vat. Jeszcze brakuje 
trochę do końca, ale my już nie mamy środków. Rów już się zakorzenił i urósł. 
Zrobiliśmy ten najgorszy odcinek i tam powinno być dobrze. Będziemy w przyszłym 
roku to kontynuować mimo, że funduszu sołeckiego w przyszłym roku nie będzie. 
Nie unikniemy zadań pomimo nie wprowadzenia funduszu sołeckiego. 
Ogrodzenie w Bartodziejach – przyjęliśmy, że 1 mb siatki – 12 zł, przęsło 2,5 m to 30 
zł sama siatka; słupek – 25 zł, murek – 34 zł czyli 1 mb ogrodzenia to  32,60 zł. Do 
tego dochodzi 3 druty (0,5 zł za m), napinacze, obejmy to wychodzi 38,60 zł plus Vat. 
Sam materiał wyszedł 47,50 zł plus  robocizna 45,50 zł tj. 93,00 zł . Do tego 2 furtki i 
brama co dało kwotę 12.650 zł z Vatem. 
P.Markowska – ogrodzenie w Bartodziejach nie  zostanie skończone w tym roku. 
P.Wójt –nie wystarczy środków. 
P.Markowska – u nas robi sąsiad ogrodzenie i nie dotyka się do tego w ogóle i płaci 
65 zł bez podatku. W tą cenę jest wszystko wliczone i brama i ogrodzenie. 
P.Wójt – prywatnie zawsze mniej wyjdzie. W Ciółkowie jest podobna sytuacja. 
P.Markowska – przystanek w Bartodziejach jest do poprawienia. Tam dzieci nie 
mogą stać, bo tam jest wychodek. To jest stary betonowy przystanek, w którym nie 
widać , co tam się dzieje. Ja pojadę do Kuratorium, żeby zobaczyli w jakich 
warunkach dzieci czekają na autobus. 
P.Wójt – jak będą możliwości, to coś zrobimy. Na odśnieżanie musimy zabezpieczyć 
środki. 
 
Ad.15. Wolne wnioski i informacje. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Wójt – w dniu 6 września odbędą się gminne dożynki w Sokołowie Włościańskim, 
następna uroczystość jest w Zambskach Kościelnych w dniu 13 września .Pod koniec 
września zrobimy Dzień Samorządowca, ponieważ zakupiliśmy statuetki na tą 
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okazję, będzie podsumowanie tych 25 lat samorządu gminnego, spotkanie będzie na 
Sali gimnastycznej. Jeszcze czeka nas otwarcie świetlicy w Ciółkowie Rządowym. 
P.Kruszewska – proszę, żeby Pan Wójt nie zapomniał o wylaniu asfaltem tego 
zrobionego mostka w Ciółkowie. 
P.Wójt – nie zapomniałem, przy okazji kładzenia asfaltu w Tocznabieli ma to być 
wykonane. 
P.Sekretarz – szpital powiatowy został przekazany we władanie Pana dr Gajdy, co 
poprawia sytuację finansową powiatu. W latach 2010-2014 straty w szpitalu 
wynosiły ok. 25 mln zł. 
Najprawdopodobniej wejdzie w życie rozporządzenie Ministra Rolnictwa odnośnie 
pomocy dla samorządu w sprawie dróg lokalnych . Przy konsultacji z Panem 
Wójtem została zgłoszona droga powiatowa od Psar do Obrytego  i część drogi  do 
Gostkowa. Jest to koszt ok. 4,5 mln zł. Wszystkie gminy będą partycypować w 
kosztach budowy i na pewno nie będzie tak, że nasza gmina dołoży 60%. Zgodnie z 
zaleceniami Pana Wójta będziemy dokładali tyle środków, ile dokładają inne gminy. 
Jest taka propozycja, żeby to było 25%. 
Prawdopodobnie została podjęta uchwała o uruchomieniu Domu Pomocy Społecznej 
przy ul. Kwiatkowskiego w Pułtusku(Popławy). Byłaby to wspólna inwestycja 
miasta stołecznego Warszawy i powiatu pułtuskiego. Dom pomieściłby 70 
mieszkańców a uruchomiony by został na jesieni 2016 roku. 
Zażegnaliśmy stan niebezpieczeństwa z wodą w Obrytem koło Pana Jackowskiego. 
Pan Wójt dał przepusty a powiat to wykopał i udrożnił odpływ z jezdni . 
Zamierzenia są takie, żeby usprawnić sprawy związane z rowami, koło DPS-u mają  
być wkopane przepusty i zasypany rów, aby zwiększyć miejsca parkingowe. 
Pobocza zostały poprawione w Obrytem i w Grodku. Dziękuję Panu Wójtowi za  
oczyszczenie deszczówki w Obrytem . 
P.Karczewska – proszę zgłosić drogę w Gródku, bo jest wyrwa w asfalcie. 
P.Sekretarz – nie tylko droga w Gródku , ale i o chodniku w Zambskach również 
będę pamiętał. 
P.Postek – od 20 sierpnia weszło w życie działanie tzw. „Młody rolnik” . Wymagania 
są następujące, aby móc otrzymać 100.000 zł: 
- wiek rolnika 18-40 lat, 
- musi mieć kwalifikacje rolnicze, 
- nie dłużej niż rok prowadzi działalność rolniczą, 
- musi prowadzić uproszczoną księgowość rolną przez 5 lat, 
- prowadzić gospodarstwo przez 5 lat i zwiększyć produkcję o 10%. 
Nie można tych środków wydać na budowę budynku mieszkalnego, zakup 
samochodu osobowego i zakup sprzętu rolniczego używanego. 
Do tej pory namawiałem rolników, żeby z tego skorzystali. Teraz to powiem, żeby 
każdy się dobrze zastanowił zanim podejmie decyzję o skorzystaniu z tego działania. 
Drugie działanie – restrukturyzacja małych gospodarstw – musi być gospodarstwo 1 
ha , ubezpieczenie w KRUS -24 miesiące, sprzedaż produktów za kwotę co najmniej  
5.000 zł , uproszczona rachunkowość rolna. 
Trzecie działanie – modernizacja gospodarstw rolnych – do 300.000 zł można 
otrzymać. Jeżeli ktoś jest zainteresowany tymi działaniami , to zapraszam do 
swojego biura , to wyjaśnię szczegółowo. 
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Ad.16. Zakończenie obrad. 
 

Godz.14.28  – Pan Przewodniczący Rady Gminy – zamykam posiedzenie  VIII Sesji 
Rady Gminy Obryte. 
 
 Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
 
Protokolant: 
 
/Zofia Bala/ 
         

Przewodniczący Rady Gminy 
 
                          /Rafał Jackowski/ 


